
Styremøte i Brekkestø vel 27.10.20 hos Inger Lise 

Til stede: Tommy, Margaret, Rita, Inger Lise og Pål (referent) 

1. Innkallingen ble godkjent. 
2. Referatet fra styremøte 25.08.20 gjennomgått og godkjent 
3. Virksomhetsplanen. 

1. Utbedring av lekeplassen. Grunneier har ansvaret, men kan gjennom en avtale overføre 
ansvaret til en annen. Spørsmålet er altså om Tollvesenet ønske å inngå en avtale med 
Vellet om lekeapparatene. Lekeplassen er av verdi for Brekkestø og Vellet ønsker å ha 
den. Tommy tar saken videre med Tollvesenet. Bjørn, Tommy og Jon Hertzberg er i 
gruppa som arbeider med saken. 

2. Avtalen med fam. Cristiansen. Avtalen ble ikke tinglyst da vergespørsmålet i familien ikke 
er avklart. Det må tas internt i familien og i forhold til Fylkesmannen først. 

3. Utkikken. Det gamle vinduet må skiftes. Inger Lise tar kontakt med Else Rønnevig for å få 
råd om hvordan vi skaffer nytt, riktig vindu. Kanskje bør vi da skifte det andre vinduet 
også? 

4. Postkassene har kommet opp. 
5. Kommunen overtok renhold på toalettet i år pga koronasituasjonen. Vi ønsker at det skal 

fortsette slik. Ansvar for kontakt med kommunen: Tommy. 
6. Veien opp til Utkikken. Vi har vedtatt subbus. Det purres på Bjarne Østerøy. 
7. Nye nettsider. Tommy arbeider med saken. Antagelig ferdig til nyttår. 

4. Lillesand snorkleklubb har utført rydding av spøkelsesredskaper i sjøen. De bevilgede 10000 
utbetales. 

5. De som har meldt seg inn etter årsmøtet slipper å betale kontingent før for neste år. 

Neste styremøte 9. mars hos Tommy 


